

PURE *yachting*



YOUR PARTNER FOR LUXURY YACHT CHARTER
IN THE BALEARICS AND AROUND THE WORLD



YACHT CHARTER IS A MATTER OF TRUST

Your dream holiday on the high seas is our ambition. Since 1995 we have been your partner for exclusive yacht charter in the world's most beautiful areas. Benefit from many years of experience, passion and our dedication to yachting. Experience with Pure Yachting a holiday to your taste and create memories for eternity. Let yourself be inspired and enjoy the anticipation.

YACHT CHARTER IST EINE VERTRAUENSACHE

Ihr Traumurlaub auf hoher See ist unser Ansporn. Seit 1995 sind wir Ihr Partner für exklusive Yachttörns in den schönsten Revieren der Welt. Profitieren Sie von langjähriger Erfahrung, großer Leidenschaft und unserer Liebe zum Yachting. Erleben Sie mit Pure Yachting einen Urlaub ganz nach Ihrem Geschmack und kreieren Sie Erinnerungen für die Ewigkeit. Lassen Sie sich inspirieren und genießen Sie die Vorfreude.

INDIVIDUALITY AT HIGHEST LEVEL

We make your holiday at sea an incomparable and unforgettable experience. With us as your personal contact, your holiday begins with the booking. Let us know your wishes and we will offer you the yacht that meets your expectations down to the last detail. From social cruises with friends to luxurious family holidays and business events – our portfolio offers the perfect yacht for every occasion.

INDIVIDUALITÄT AUF HÖCHSTEM LEVEL

Wir machen Ihren Urlaub auf See zu einem unvergleichbaren und unvergesslichen Erlebnis. Mit uns als Ihr persönlicher Ansprechpartner beginnt der Urlaub schon bei der Buchung. Sie äußern Ihre Wünsche und wir bieten Ihnen die Yacht, die Ihre Vorstellungen bis ins Detail erfüllt. Von geselligen Törns mit Freunden über luxuriöse Familienferien bis hin zu geschäftlichen Veranstaltungen – unser Portfolio bietet die perfekte Yacht für jeden Anlass.





SHARED MOMENTS

Experience unforgettable moments with family and friends on board a dreamlike luxury yacht. Enjoy the selected entertainment on board, immersed in the azure blue of the sea. Your captain knows the must-see hotspots in the region. He leads you along the most beautiful sea routes to picturesque bays, trendy beach clubs and cultural highlights. Head for the attractive luxury ports and enjoy the glamorous flair.

GEMEINSAME MOMENTE

Erleben Sie unvergessliche Momente mit Familie und Freunden an Bord einer traumhaften Luxusyacht. Umgeben vom Azurblau des Meeres genießen Sie das ausgewählte Entertainment an Bord. Wo die angesagten Hotspots der Region sind, weiß Ihr Kapitän. Er führt Sie entlang der schönsten Seewege zu malerischen Buchten, trendigen Beach-Clubs und kulturellen Highlights. Steuern Sie die attraktiven Luxushäfen an und genießen Sie das mondäne Flair.

MARITIME GETAWAY OF SUPERLATIVES

Enjoy the pure beauty of the sea in uniquely stylish surroundings. On a luxury yacht to your taste, the crew will spoil you with excellent service. Enjoy the exquisite wellness offer all to yourself, while the vitalising sea air caresses your senses. Culinary excursions make your stay on board an unforgettable experience.

MARITIME AUSZEIT DER SUPERLATIVE

Genießen Sie die pure Schönheit des Meeres in einzigartig stilvollem Ambiente. Auf einer Luxusyacht nach Ihrem Geschmack verwöhnt Sie die Crew mit ausgezeichnetem Service. Ganz für sich genießen Sie das erlesene Wellnessangebot, während die vitalisierende Seeluft Ihre Sinne verwöhnt. Kulinarische Exkurse machen Ihren Aufenthalt an Bord zu einem unvergesslichen Erlebnis.





ADRENALINE AND SPIRIT OF ADVENTURE

Let the power of the sea ignite maritime joie de vivre in you. Your yacht offers a range of water sports that will make your heart beat faster. Feel the dynamics of wind and waves with the modern water sports equipment. The fascinating underwater world with its natural splendour welcomes you on your diving or snorkeling excursion. From adrenalin-fuelled adventures with Seabob, Flyboard or eFoil to relaxed moments of stand-up paddling – we offer you water action at its best.

ADRENALIN UND ABENTEUERLUST

Lassen Sie die Kraft des Meeres maritime Lebensfreude in Ihnen entfachen. Ihre Yacht bietet Ihnen ein Wassersportangebot, das Ihr Herz höher schlagen lässt. Fühlen Sie die Dynamik von Wind und Wellen mit den modernen Wassersportgeräten. Bei Ihrem Tauch- oder Schnorchelausflug empfängt Sie die faszinierende Unterwasserwelt mit ihrer natürlichen Pracht. Von adrenalingeladenen Abenteuern mit Seabob, Flyboard oder eFoil bis zu entspannten Momente beim Stand-up-Paddling – wir bieten Ihnen Wasseraction vom Feinsten.

SELECTION FROM OUR PORTFOLIO *AUSZUG AUS UNSEREM PORTFOLIO*



Find our full charter yacht portfolio on our website
Unser komplettes Charteryacht-Portfolio finden Sie auf unserer Website





CRN ANCONA 130

Natural materials create an incomparably noble and at the same time cosy ambience on the CRN Ancona 130. Artfully coordinated interior meets state-of-the-art technology. Up to twelve guests enjoy an unforgettable time on board.

Natürliche Materialien schaffen ein unvergleichlich edles und gleichzeitig gemütliches Ambiente auf der CRN Ancona 130. Kunstvoll abgestimmtes Interieur trifft auf modernste Technik. Bis zu zwölf Gäste verbringen eine unvergessliche Zeit an Bord.

Year of built / Baujahr	2005
Refit / Refit	2017
Length / Länge	40 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	12
Crew / Besatzung	7

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



CUSTOM LINE NAVETTA 33M

Exquisitely appointed with sporting and wellness amenities, the yacht is available for charter in the Western Mediterranean. Her elegant Italian interior paired with generous open space makes the yacht an excellent choice for those who appreciate a modern and bright design.

Die mit Sport- und Wellness-Annehmlichkeiten exquisit ausgestattete Yacht steht für Charter im westlichen Mittelmeer zur Verfügung. Ihr elegantes italienisches Interieur gepaart mit großzügigem Raumangebot macht die Yacht zu einer ausgezeichneten Wahl für Liebhaber eines modernen und klaren Designs.

Year of built / Baujahr	2020
Length / Länge	33 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	11
Crew / Besatzung	6

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





PEARL 95

The generous flybridge is the highlight of the stunning Pearl 95. Relax with your guests in the jacuzzi and enjoy a drink at the wet bar. Together with the wide range of water sports equipment, the Pearl offers first-class entertainment.

Die großzügige Flybridge ist das Highlight der atemberaubenden Pearl 95. Entspannen Sie mit Ihren Gästen im Whirlpool und genießen Sie einen Drink an der Wetbar. Zusammen mit dem reichen Angebot an Wassersportequipment bietet die Pearl erstklassige Unterhaltung.

Year of built / Baujahr	2021
Length / Länge	29 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	10
Crew / Besatzung	4

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



SUNSEEKER 86

No need to look far for the sun on the Sunseeker 86, comfortable sun loungers are already waiting for you on deck. The modern entertainment system provides pulsating beats while you enjoy the panorama. Up to eight guests enjoy the all-round attention of the crew.

Auf der Sunseeker 86 müssen Sie die Sonne nicht lange suchen, komfortable Sonnenliegen stehen an Deck schon bereit für Sie. Das moderne Entertainmentsystem sorgt für pulsierende Beats, während Sie das Panorama genießen. Bis zu acht Gäste lassen sich rundum von der Crew verwöhnen.

Year of built / Baujahr	2015
Length / Länge	26 m
Cabins / Kabinen	4
Berths / Kojen	8
Crew / Besatzung	4

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





PERSHING 8X

Relax, enjoy and experience. Your cruise with the Pershing 8X sets new standards. The exclusive highlights, such as the underwater sound system and the 5 m² sun lounger, will delight you and your guests.

Relaxen, genießen und erleben. Ihr Törn mit der Pershing 8X setzt neue Maßstäbe. Die exklusiven Highlights, wie das Unterwasser-Soundsystem und die 5 m² große Sonnenliege, begeistern Sie und Ihre Gäste.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2019
Length / <i>Länge</i>	25 m
Cabins / <i>Kabinen</i>	4
Berths / <i>Kojen</i>	9
Crew / <i>Besatzung</i>	3

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



VANQUISH 82

Start a break with the best of relaxation, adventure and enjoyment. On the Vanquish 82 you will make holiday history. While you are indulged by the service of the accommodating crew, your captain navigates you to the most beautiful bays and harbours.

Starten Sie in eine Auszeit mit dem Besten aus Entspannung, Abenteuer und Genuss. Auf der Vanquish 82 schreiben Sie Urlaubsgeschichte. Während Sie sich von der zuvorkommenden Crew verwöhnen lassen, steuert Ihr Kapitän die schönsten Buchten und Häfen an.

Year of built / <i>Baujahr</i>	2019
Length / <i>Länge</i>	23 m
Cabins / <i>Kabinen</i>	4
Berths / <i>Kojen</i>	9
Crew / <i>Besatzung</i>	3

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





PEARL 75

The pearl among the luxury yachts glides sleekly along dreamy coastlines. On the Pearl 75 you can enjoy water sports, relaxation and plenty of space for socialising – the ideal combination for unforgettable holiday moments.

Die Perle unter den Luxusyachten gleitet schnittig entlang traumhafter Küstenstreifen. Auf der Pearl 75 genießen Sie Wassersport, Entspannung und reichlich Raum für gesellige Stunden – die ideale Kombination für unvergessliche Urlaubsmomente.

Year of built / Baujahr	2015
Length / Länge	23 m
Cabins / Kabinen	4
Berths / Kojen	8
Crew / Besatzung	3

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



GALEON 640 FLY

The luxury yacht with character. A uniquely airy interior meets a well thought-out layout. You can enjoy the special feeling of space with your guests on the extendable balconies of the outstanding yacht.

Die Luxusyacht mit Charakter. Einzigartig luftiges Interieur trifft hier auf ein durchdachtes Layout. Dieses besondere Raumgefühl genießen Sie mit Ihren Gästen auf den ausziehbaren Balkonen der außergewöhnlichen Yacht.

Year of built / Baujahr	2018
Length / Länge	20 m
Cabins / Kabinen	4
Berths / Kojen	8
Crew / Besatzung	2

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





NAUTOR'S SWAN 82

The performance yacht Nautor's Swan 82 scores with outstanding technology and light-flooded rooms. Water sports enthusiasts will be delighted with the varied sports equipment. The lounge on deck promises cosy shared moments.

Die Performance Yacht Nautor's Swan 82 punktet mit hervorragender Technik und lichtdurchfluteten Räumlichkeiten. Wassersportler begeistert das abwechslungsreiche Sportequipment. Die Lounge an Deck verspricht gemütliche gemeinsame Stunden.

Year of built / Baujahr	2012
Refit / Refit	2022
Length / Länge	25 m
Cabins / Kabinen	3
Berths / Kojen	7
Crew / Besatzung	3

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



SUNREEF 60

Glide through the crystal clear water on two runners. The Sunreef 60 catamaran is looking forward to delighting you. Whether in the luxurious cabins or at breakfast on the sun deck, you will experience relaxation in perfection.

Gleiten Sie auf zwei Kufen durch das kristallklare Wasser. Der Sunreef 60 Katamaran freut sich, Sie zu begeistern. Ob in den luxuriösen Kabinen oder beim Frühstück auf dem Sonnendeck, hier erleben Sie Erholung in Perfektion.

Year of built / Baujahr	2021
Length / Länge	18 m
Cabins / Kabinen	4
Berths / Kojen	8
Crew / Besatzung	3

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise





PURE YACHTING

by Marina Balear Yates S.L.

www.pure-yachting.com

+34 619 83 36 83

+34 971 23 22 04

info@pure-yachting.com

Port Adriano, Mallorca